

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

TN.64/58

28 April 1965

Special Distribution

Trade Negotiations Committee

Original: English/anglais
Comité des négociations commerciales

PARTICIPATION IN THE KENNEDY ROUND

Notification of Pakistan

The following communication has been received from the Government of Pakistan.

In continuation of our telegram of 15 April 1965, I am directed to notify that the Government of Pakistan intends to participate in the trade negotiations in terms of the ministerial resolutions of 21 May 1963 and 6 May 1964, and Part IV of the General Agreement and will table on 1 August 1965 a statement of what it would be prepared to offer as its contribution to the objectives of the trade negotiations.

PARTICIPATION AUX NEGOCIATIONS KENNEDY

Notification du Pakistan

Le Gouvernement du Pakistan a fait parvenir au secrétariat la notification suivante.

Comme suite à notre télégramme du 15 avril 1965, j'ai reçu pour instructions de vous faire savoir que le Gouvernement du Pakistan a l'intention de participer aux négociations commerciales dans les conditions prévues par les résolutions des ministres en date du 21 mai 1963 et du 6 mai 1964 et par les dispositions de la Partie IV de l'Accord général; il déposera le 1er août 1965 la liste des offres qu'il serait disposé à faire pour contribuer à la réalisation des objectifs des négociations commerciales.